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2022 මැයි මාසයට අදාලව 2022.05.24 දින පවත්වන ලද 

බිබිල ප්රාදේශීය සභාදේ මාසික සභා රැසවීදේ වාර්තාව. 

 

දිනය   - 2022.05.24 

දේලාව - පෙ.ව. 9.30 

සවථානය - බිබිල ප්රාපේශීය සභාපේ සභා රැසවීම් ශාලාව. 

සහභාගිත්වය  - 

01.එසව.ඒ.එම්. චන්ද්රපසවකර බණ්ඩා මැතිතුමා    - ගරු උෙ සභාෙති 

02. ඒ.එම්. සුදුනිලපම් මැතිතුමා     - ගරු මන්ද්ී 
03. එම්.ඒ. උපේපසවන මැතිතුමා     - ගරු මන්ද්ී 

04. බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා     - ගරු මන්ද්ී 

05. පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා    - ගරු මන්ද්ී 

06. ආර්.බී. අත්තනායක මැතිතුමා     - ගරු මන්ද්ී 
07. ඒ.එම්. නදීශා ජයමිණී ගුණපසවකර මැතිතුමිය   - ගරු මන්ද්ීණී 
08. බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා    - ගරු මන්ද්ී 
09. පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා    - ගරු මන්ද්ී 

10. එල්.ඒ.බී. චන්ද්ිකා මල්කාන්ද්ී මැතිතුමිය    - ගරු මන්ද්ීණී 
11. ඩී.එම්. කරුණාවී මැතිතුමිය     - ගරු මන්ද්ීණී 
12. පේ.ඒ. අමාලී කාාංචනා ජයලත් මැතිතුමිය   - ගරු මන්ද්ීණී 
13. ඒ.එම්. තිලේ අත්තනායක මැතිතුමා    - ගරු මන්ද්ී 

14.ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා    - ගරු මන්ද්ී 

15. එච්.එම්. සරත් කුමාර මැතිතුමා     - ගරු මන්ද්ී 
16. එම්.ජී. පුන්ද්සඳ විජය කුමාර මැතිතුමා    - ගරු මන්ද්ී 

පසුගිය මාසදේ සභා රැසවීදේ වාර්තාව සභා සේමත කිරීම. 

ගරු සභාෙතිතුමා අසනීෙ තත්වපයන්ද් සිටීම ප වතුපවන්ද් උෙ සභාෙතිතුමාට මූලාසනය ප ාබවන 

පලස දන්ද්වමින්ද් මූලාසනය භාර දී සභාපවන්ද් පිට ී  යන ලදී. 

2022.04.21 දින ෙවත්වන ලද මාසික සභා රැසවීම් වාර්තාව ගරු මන්ද්ීතුමන්ද්ලා පවත 

2022.05.18 වන දින මා විසින්ද් පයාමුකර ඇති බැවින්ද් එම වාර්තාව පමම සභාපේ කියවූවා පසව 

සලකා වාර්තාව සභා සම්මත කර ගන්ද්නා පලසත් වාර්තාපේ සාංපශෝධන කිසිවේ ඇත්නම් ඒවා 

ඉදිරිෙත් කරන පලසත් ගරු උෙ සභාෙතිතුමා සභාවට දන්ද්වන ලදි. 

 

එහිදි ගරු මන්ද්ි බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා ෙසුගිය මස සභා වාර්තාව සභා සම්මත කිරීපම් 

පයෝජනාව ඉදිරිෙත් කල අතර එම පයෝජනාව ගරු මන්ද්ිනී ඒ.එම්. නදීශා ජයමිණී ගුණපසවකර 

මැතිතුමිය විසින්ද් සවීර කිරීපමන්ද් 2022.04.21 දිනැති සභා වාර්තාව සභා සම්මත විය. 

 

02. ගරු සභාපතිතුමා විසින් කරනු ලැබූ විද වෂ නිදේදන. 

2.1. 2023 අයවැය සකසව කිරීම සඳහා ප්රාග්ධන වියදේ ඇසවතදේන්තුවට හා 

සංවර්ධන සැලැසවම සේබන්ධවයි.  

2020 ප්රාපේශීය සභා අයවැය සම්ොදනය  ා බලාත්මක කිරීපම් රීති ප්රකාරව 2023 වර්ෂපේ 

අයවැය සකසව කිරීම සඳ ා ප්රාග්ධන වියදම් ඇසවතපම්න්ද්තුවට  ා සාංවර්ධන සැලැසවමට ඇතුලත් 

කිරිමට අද සව කරනුු ලබන බිබිල ප්රාපේශීය සභාපේ ගරු මන්ද්ීතුමන්ද්ලාපග්  ා ගරු 

මන්ද්ීතුමියන්ද්ලාපග් පයෝජනා ජූනි මස 30 වන දිනට පෙර ලබා පදන පලස නිපේදනය කප වය.  
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03.ප්රාදේශීය සභාව අමතා එවන ලද සංදේ , දපත්සේ, පැමිණිලි හා       

     සන්නිදේදන සභාව ඉදිරිදේ තැබිම.  

කිසිවේ ඉදිරිෙත් ී පනාමැත. 

04.යථාපරිදි කල්දදි ඇති ප්ර වන. 

කිසිවේ ඉදිරිෙත් ී පනාමැත. 

05.යථාපරිදි කල්දදි ඇති දයෝජනා.  

05.01.ගරු සභාපති ජී.ජී.ආර්. සිල්දවා මැතිතුමාදග් දයෝජනා. 

05.01.01.බිබිල සතිදපාළ F5 කඩකාමරදේ අයිතිය මාරු කිරීම සේබන්ධවයි. 

බිබිල සතිපො  F5 කඩ කාමරය බදුපගන සිටි බිබිල,ඉලුකාෙතන, ශ්රී මාලි ලිපිනපේ ෙදිාංචි 

ඩේ.එම්.මාලනී දයාවී යන අයට F5 කඩකාමරය ෙවත්වාපගන යාම අෙ සු ීම ප වතුපවන්ද් 

බිබිල,උඩබුබුල,කැබිල්ලකැටිය වත්ත ලිපිනපේ ෙදිාංචි ඩී.එම්.හාං බණ්ඩා ම තා පවත ෙවරා 

පදන පලස ඉල්ලිමේ කර ඇති අතර ඩී.එම්.හාං බණ්ඩා ම තා විසින්ද් එම කඩ කාමරය ෙවරා 

ගැනීමට කැමැත්ත ප්රකාශ කරමින්ද් ලිපියකින්ද් දන්ද්වා ඇති අතර අදාල ෙැවරුම් ගාසවතු අය කර 

ෙවරා දීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 
 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 
 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 
සම්මත විය. 

05.01.02.අංක 13/B කඩකාමරදේ අයිතිය මාරු කිරීම සේබන්ධවයි. 

අාංක 13/B කඩ කාමරය බදුපගන සිටි පකාටගම,අලුත්පගදර ලිපිනපේ ෙදිාංචි ඒ.එම්.ීරසිාං  

යන අයට අාංක 13/B කඩකාමරය ෙවත්වාපගන යාම අෙ සු ීම ප වතුපවන්ද් බිබිල,1 

කණුව,පමාණරාගල ොර, අාංක 153/B ලිපිනපේ ෙදිාංචි ඩී.එම්.හාං බණ්ඩා ම තා පවත ෙවරා 

පදන පලස ඉල්ලිමේ කර ඇති අතර බී.එම්.චන්ද්දන ජයවර්ධන ම තා විසින්ද් එම කඩ කාමරය 

ෙවරා ගැනීමට කැමැත්ත ප්රකාශ කරමින්ද් ලිපියකින්ද් දන්ද්වා ඇති අතර අදාල ෙැවරුම් ගාසවතු අය 

කර ෙවරා දීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි ඒ.එම්. තිලේ අත්තනායක මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 
 

එහිදී අදාල ෙැවරුම් ගාසවතුවට යටත්ව අය කිරිම සුදුසු බවත් පමම පයෝජනාපවහි මුරණ 

පදෝෂයේ ප වතුපවන්ද් සට න්ද් ී   ඇති ඩී.එම්.හාං බණ්ඩා ම තා යන නම පවනවට අදාල පල්ඛන 

ෙරීේෂා කිරීපමන්ද් අනතුරුව බී.එම්.චන්ද්දන ජයවර්ධන ම තා යන නම පයාදා පමය 

සාංපශෝධනය විය යුතු බවට  සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 
උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 
විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
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අදාල ෙැවරුම් ගාසවතුවට යටත්ව අය කිරිම සුදුසු බවත් පමම පයෝජනාපවහි මුරණ පදෝෂයේ 
ප වතුපවන්ද් සට න්ද් ී  ඇති ඩී.එම්.හාං බණ්ඩා ම තා යන නම පවනවට අදාල පල්ඛන ෙරීේෂා 
කිරීපමන්ද් අනතුරුව බී.එම්.චන්ද්දන ජයවර්ධන ම තා යන නම පයාදා පමය සාංපශෝධනය විය 
යුතු  බවට ීරණය කරන ලදී. 
 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  
විමසිය. 
 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 
පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 

05.01.03.එළගවමසව කඩකාමරදේ කඩකුලිය සේබන්ධවයි. 
 

බිබිල,කනල්පවල ලිපිනපේ ෙදිාංචි පජනල් ආබිදින්ද් රියාේ යන අය විසින්ද්  බිබිල ප්රාපේශීය 

සභාවට අයත් එ ගවමසව පව ඳසැල 2022.04.03 වන දින රපට් ෙවතින තත්ත්වය නිසා 

ඇඳිරිනීතිය ෙනවා තිබූ බැවින්ද් එම දිනයට අදාල කඩ කුලිය අඩු කර පදන පමන්ද් ඉල්ලීමේ කර 

ඇත.අදාල ඉල්ලීම සාධාරණ  බැවින්ද් අදාල කඩකුලිය අඩු කිරීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට 

පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 
 

එහිදී එේ දිනයකට ෙමණේ කඩ කුලිය අඩු කිරිමට පනා ැකි බවට සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

එේ දිනයකට ෙමණේ කඩ කුලිය අඩු කිරිමට පනා ැකි බවට ීරණය කරන ලදී. 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය 

හිමිපනාීපමන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව ප්රතිේපෂවෙ විය. 

05.01.04. හිග වරිපනේ බදු මුදල්ද අය කිරීම සේබන්ධ දයෝජනාව සේබන්ධවයි. 
බිබිල ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශපේ වරිෙනම් බදු සීමාව තුල 2021.12.31 දිනට හිගව ෙැවති 

රු.5,539,016.63 මුදලින්ද් 2022.05.01 දින වන විට රු.347281.66 ක මුදලේ අය කර පගන 

ඇති අතර තව දුරටත් හිග රු.5191734.97 ක මුදලේ අය කර ගැනීමට ඇත.බදු කරුවන්ද් 

පකාෙමන දැනවත් කලත් බදු පගීම ෙැ ැර  ැර ඇත. 

දැනට හිඟව ෙවතින වරිෙනම් බදු මුදලට අයත් පේෙල වර්ෂ කිහිෙයේම ොළුවට පගාසව ඇති 

පගාඩනැගිලි  ා ඉඩම් අයිතිකරුවන්ද්  දුනා ගැනීමට පනා ැකිව හිඟ මුදල් පලස පල්ඛන ගතව 

ඇත. එබැවින්ද් ආදායම් ෙරීේෂක ම තුන්ද් විසින්ද් නැවත එම පේෙල සමීේෂණය කර  දුනා 

ගැනීම සුදුසු බව පමම  ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
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පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 
පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 
බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 
 

එහිදී මාස 03ක කාලයේ ඇතුලත සමීේෂණය කර වාර්තාවේ ලබා දීම සුදුසු  බවට  සාකච්ඡා 
විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 
උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 
විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
 

මාස 03ක කාලයේ ඇතුලත සමීේෂණය කර වාර්තාවේ ලබා දීම සුදුසු  බවට ීරණය කරන 
ලදී. 
 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  
විමසිය. 
 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 
පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 

05.01.05.බිබිල බදුල්දල මාර්ගදේ යල්දකුඹුර වරිපනේ බදු ප්රති තය අඩු කිරීදේ 
දයෝජනාව 

බිබිල ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශපේ වරිෙනම් බදු ෙැනීම සද ා දියුණුගම් ප්රපේශයේ පලස 

1990.11.30 දින 639 දරණ ශ්රී ලාංකා ප්රජාතාන්ද්ික සමාජවාදී ජනරජපේ iv(අ) දරණ ගැසට් 

ෙත්රය මගින්ද් ප්රකාශයට ෙත් කර ඇත.පමම ගැසට් ෙත්රපේ බිබිල නගරපේ සිට බදුල්ල මාර්ගපේ 

ප්රධාන ජල ගබඩා ටැාංකිය දේවා  ා පකාටගම මාර්ගපේ කඩයිම් කදුර දේවා මාර්ගය පදෙසට 

යාර 400 ක ප්රපේශය තුල පිහිටි පේෙල වලින්ද් වරිෙනම් බදු අය කිරීම සද ා නිපේදනය කර ඇත. 

පම් සම්බන්ද්ධව ආරම්භපේ සිටම විපරෝධතාවය ෙලකර සිටින යල්කුඹුර ප්රපේශවාසීන්ද් වරින්ද් වර 

පෙත්සම්, ලිපි ඉදිරිෙත් කරමින්ද් කියා සිටිනපේ නගරපේ සිට 6Km දුරින්ද් පිහිටා ඇති පමම 

ප්රපේශය පනාදියුණු තත්වපේ ෙවතින ප යින්ද් වරිෙනම් බදු අය පනාකරන පලසයි. 

ඒ අනූව 2022.03.05 දිනැති ලිපිපයන්ද් යල්කුඹුර ගම්වාසීන්ද් කියා සිටින්ද්පන්ද් යල්කුඹුර ප්රපේශපේ 

නැවත සමීේෂණයේ සිදු පකාට සාධාරන බේදේ අය කරන පලසයි. 

එබැවින්ද් ප්රපේශ වාසීන්ද්පග් ඉල්ලීම සලකා බලා බිබිල බදුල්ල මාර්ගපේ හුණුගල් කදුර යන 

සීමාපවන්ද් ඔේබට පිහිටි පේෙල වල බදු ප්රතිශතය අඩු කර  අය කිරීමට සුදුසු බව පමම ගරු 

සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
 
පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 
 
එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 
සම්මත විය. 

05.01.06.දකාවිඩ් 19 වවරසය පැවති කාලය තුළ සභා දේපල සඳහා  අය කල 

කුලී මුදල්ද අඩු කිරීම සේබන්ධවයි. 

බිබිල ප්රාපේශීය සභාව මඟින්ද් වාර්ිකව ප්රසම්ොදන මඟින්ද් බදු පදන ලබන බිබිල සතිපොල 

2021.05.21 දින සිට 2021.06.21 දින දේවා ඇඳිරිනීතිය ෙැවති බැවින්ද්  ා ජනතාව ඒකරාශී වන 
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සවථාන සීමා කර තිබූ බැවින්ද් සතිපොල ෙැවැත්ීමට පනා ැකි විය. එම නිසා 2021 මැයි  ා ජුනි 

මස සතිපොල සඳ ා අය කරන කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු බවත්, 

බිබිල එ ගව මසව පව ඳසැල මැයි මස විවෘත කරන ලේපේ දින 13 ේ ෙමනේ බවත් 

පකාපරෝනා උවදුර ප වතුපවන්ද් ඉන්ද්ෙසු එම පව ඳසැල බදු පගන සිටි දයානි ලාංකා රත්නායක 

යන අයපග් සැමියා ජුනි මස 22 දින සිට පකාවිඩ් වවරසය වැ ඳීම ප වතුපවන්ද් පරෝ ල්ගතව 

සිට නිවපසව නිපරෝධායනය ීම සඳ ා ම ජන පසෞඛය ෙරීේෂකපග් උෙපදසව මත ජුලි මස 15 

දින දේවා කඩය වසා තබා ඇත. එබැවින්ද් 2021 මැයි මස 13 සිට ජුලි මස 15 දින දේවා බිබිල 

එ  ගව මසව පව ඳසැල සඳ ා කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු බවත්, 

එපසවම පමම පව ඳ සැල නැවත ඇඳිරිනීතිය ෙැනීම මත 2021 අපගෝසවතු 18 දින සිට 

සැප්තැම්බර් 30 දින දේවා වසා තිබුණු බවත් එබැවින්ද් එදින සිට කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු 

බවත්, එපසවම පකාවිඩ් 19 වවරස වයාප්තිය ප වතුපවන්ද් කණුල්පවන ප්රපේශය වසා තිබූ බැවින්ද් 

කණුල්පවල එ  ගව මසව පව ඳසැල වසා තිබුණු බැවින්ද්  2021 ජුලි මස 01 දින සිට 15 දින 

දේවා පමම පව ඳසැපලහි කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු බවත් පමම ගරු සභාවට පයෝජනා 

කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 

 

එහිදී 2021 මැයි  ා ජුනි මස බිබිල සතිපොල සඳ ා අය කරන කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු බවත්, 

2021 මැයි මස 13 සිට ජුලි මස 15 දින දේවා ස  2021 අපගෝසවතු 18 දින සිට සැප්තැම්බර් 30 

දින දේවා  බිබිල එ  ගව මසව පව ඳසැල සඳ ා කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු බවත්, කණුල්පවල 

ප්රපේශය හුදකලා කර තිබූ බැවින්ද් 2021 ජුලි මස 01 දින සිට 15 දින දේවා කණුල්පවල එ  ගව 

මසව පව ඳසැපලහි කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු බවටත් සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

 

2021 මැයි  ා ජුනි මස බිබිල සතිපොල සඳ ා අය කරන කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු බවත්, 

2021 මැයි මස 13 සිට ජුලි මස 15 දින දේවා ස  2021 අපගෝසවතු 18 දින සිට සැප්තැම්බර් 30 

දින දේවා  බිබිල එ  ගව මසව පව ඳසැල සඳ ා කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු බවත්, කණුල්පවල 

ප්රපේශය හුදකලා කර තිබූ බැවින්ද් 2021 ජුලි මස 01 දින සිට 15 දින දේවා කණුල්පවල එ  ගව 

මසව පව ඳසැපලහි කුලී මුදල් කො  ැරීම සුදුසු බවටත් ීරණය කරන ලදී. 
 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 
 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 

පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 
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05.01.07.දපාදු දවළඳදපාල වැසිකිළිය අසල කඩ කාමරය ප්රසේපාදනය කර බදු 

දීම.  

පොදු පව ඳපොල B 17 කඩ කාමරයට යාබද කඩ කාමරය ප්රසම්ොදනය කර බදු දීම සඳ ා 

පදවන වර ප්රසම්ොදන කැඳවන ලඳී.  2022.03.01 දින සිට බදු දීම සඳ ා අවම ලාංසුව රු 

250,000.00 ේ පලස ප්රසම්ොදන කැඳවන ලද නමුත් පමම කඩ කාමරය බදු ගැනීම සඳ ා 

කිසිපවේ ඉදිරිෙත් පනාීය. පම් පිළිබඳ සාකච්ඡා කර ීරණයේ ගැනීම සුදුසු බවට පමම ගරු 

සභාවට පයෝජනා කරමි. 
 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 
 

එහිදී පොදු පව ඳපොල B 17 කඩ කාමරයට යාබද කඩ කාමරය පතවන වරට ප්රසම්ොදනය 

කර බදු දීම සඳ ා අවම ලාංසුව රු 150,000.00ේ සුදුසු  බවට  සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
 

පොදු පව ඳපොල B 17 කඩ කාමරයට යාබද කඩ කාමරය පතවන වරට ප්රසම්ොදනය කර බදු 

දීම සඳ ා අවම ලාංසුව රු 150,000.00ේ සුදුසු බවට ීරණය කරන ලදී. 
 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 

පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 

05.01.08.2022.01.10 සිට 2022.12.31 දක්වා පිටකුඹුර සති දපාදලහි බදු මුදල 

දගීම සේබන්ධවයි.  

බිබිල,රදලියේද, 39 කණුව ලිපිනපයහි ෙදිාංචි එම්.පී.බී.එන්ද්. ජයීර යන අය විසින්ද් 2022 අපේල් 

මස බදු කුලිය පගවිම සම්බන්ද්ධපයන්ද් 50%ක ස න මුදලේ ලබා පදන පලස ඉල්ලමින්ද් 

ලිපියකින්ද් දන්ද්වා ඇති අතර ඒ සඳ ා  ෙ ත ප වතු බලෙෑ ඇත. 

01. අපේල් මස ෙ මු සතිපේ සිටම පෙර අවුරුදු පමන්ද්ම සුපුරුදු ෙරිදි ජනතාව බිබිල නගරය 

පවත ඇදී යාම ප වතුපවන්ද් පිටකුඔුුර සති පොල ආදායම අවම මට්ටමක ෙැවීම. 

02. පදවන සතිය වන අපේල් මස 12 වන දින නව අවුරුදු උදාව ප වතුපවන්ද් අඟ රුවාදා නියමිත 

සති පොල පනාෙැවැත්ීම. 

03. අපේල් මස 12 වන දින සති පොල පවනපවන්ද් අතිපර්ක පොල දිනයේ පලස අපේල් 08 

සිකුරාදා දින පයාදා ගත් නමුත් ෙසුගිය වසපර් පමන්ද්ම පවප න්ද්දන්ද්පග්  ා ොර්පභෝගිකයින්ද්පග් 

හිඟතාවය නිසා ප්රචාරණ වියදම පියවා ගැනිමට පනා ැකි විය. 

04. අපේල් මස තුන්ද් වන සතිය  ා  තරවන සතිය නව අවුරුදු සැමරීම 

ප වතුපවන්ද්  පවප න්ද්දන්ද්පග්  ා ොර්පභෝගිකයින්ද්පග් සීමිත ෙැමිණීම නිසා ආදායම අවම විය. 

පම් පිළිබඳ සාකච්ඡා කර ීරණයේ ගැනීම සුදුසු බවට පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 
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අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි ඒ.එම්. තිලේ අත්තනායක මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 

 

එහිදී ඉ ත කරුණු සැලකිල්ලට පගන 2022 අපේල් මස බදු කුලිය පගවිම සම්බන්ද්ධපයන්ද් 

50%ක ස න මුදලේ ලබා දීම සුදුසු  බවට  සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
 

2022 අපේල් මස බදු කුලිය පගවිම සම්බන්ද්ධපයන්ද් 50%ක ස න මුදලේ ලබා දීම සුදුසු  බවට 

ීරණය කරන ලදී. 
 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 
 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 

පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 
 

05.01.09.නිර්වන්දි ගිවිසුමකට යටත්ව තාප්ප ඉදි කිරිම සේබන්ධවයි.  

බිබිල, මහියාංගන ොර ,ඉසුරු උයන හි ෙදිාංචි පේ.පී.ලීලාරත්න මයා තාප්ෙයේ ඉදි කිරිම සඳ ා 

සාංවර්ධන කාර්යයන්ද් සඳ ා අවසර ලබා ගැනීපම් අයදුම්ෙත්රයේ ඉදිරිෙත් කර ඇත.පමම 

අයදුම්ෙත්රය 2022.04.05 දින ප්රාපේශීය සභාපේදී ෙවත්වන ලැබූ සැලසුම් කමිටුවට ඉදිරිෙත් ක  

අතර එහිදී ීරණය කරන ලේපේ මාර්ග රේිත  ැර පගාඩනැගිලි සීමාව තු  බිබිල ප්රාපේශීය 

සභාපේ නිර්වන්ද්දි ගිවිසුමකට යටත්ව තාප්ෙය ඉදි කිරීම සුදුසු බවයි.එබැවින්ද් ප්රාපේශීය සභාපේ  

නිර්වන්ද්දි ගිවිසුමකට යටත්ව තාප්ෙ ඉදි කිරිම  සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 

 

එහිදී කාර්මික නිලධාරිතුමිය විසින්ද් සවථානීය ෙරීේෂාවේ සිදු කර සම්ූර්ණ වාර්තාවේ සමඟ ඊ 

 ග සභා වාරපේදී පමම පයෝජනාව නැවත ඉදිරිෙත් කිරීම සුදුසු  බවත් ඉඩම් අන පකාටසව 

කිරීපම් අයදුම් ෙත්ර නිකුත් කිරීම,පගාඩනැගිලි අයදුම් ෙත්ර නිකුත් කිරිම  ා ීි පර්ඛා අයදුම් ෙත්ර 

නිකුත් කිරීපම් දී උෙපදසව ෙිකාවේ ලබා දීම සුදුසු බවටත්  සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

 

කාර්මික නිලධාරිතුමිය විසින්ද් සවථානීය ෙරීේෂාවේ සිදු කර සම්ූර්ණ වාර්තාවේ සමඟ ඊ  ග 

සභා වාරපේදී පමම පයෝජනාව නැවත ඉදිරිෙත් කිරීම සුදුසු  බවත් ඉඩම් අන පකාටසව කිරීපම් 
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අයදුම් ෙත්ර නිකුත් කිරීම,පගාඩනැගිලි අයදුම් ෙත්ර නිකුත් කිරිම  ා ීි පර්ඛා අයදුම් ෙත්ර නිකුත් 

කිරීපම් දී උෙපදසව ෙිකාවේ ලබා දීම සුදුසු බවට ීරණය කරන ලදී. 
 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 
 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 

පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 

05.01.10.දියර දපාදහාර නිෂවපාදනය කිරීම සේබන්ධවයි.  

මාළු අෙරවය පයාදාගනිමින්ද් ගුණාත්මක  ා ප්රමිතිපයන්ද් යුතු දියර පොප ාර නිෂවොදනය කර 

අපලවි කිරීම තුලින්ද් ප්රාපේශීය සභාවට ආදායම් මාර්ගයේ ලබා ගැනිමට  ැකි අතර මාළු අෙරවය 

දිනෙතා මාළු පව දසැපලන්ද් පනාමිපල් ලබා ගත  ැකි අතර ඒ සඳ ා අවශය  දුඹුරු සීනි ඇතුළු 

අදාල සියළු රවය මිලදී ගැනීමට අවශය මුදල සභා අරමුදලින්ද් දැරීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට 

පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 

 

එහිදී පම් සම්බන්ද්ධව වයාෙෘති වාර්තාවේ අවශය බවත් පමය ම  ෙරිමාණපයන්ද්  සිදු පනාකර 

ෙ මු පියවර පලස ෙරීේෂණ මට්ටපමන්ද් ආරම්භ කිරීම සුදුසු  බවට  සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
 

පම් සම්බන්ද්ධව වයාෙෘති වාර්තාවේ අවශය බවත් පමය ම ෙරිමාණපයන්ද්  සිදු පනාකර ෙ මු 

පියවර පලස ෙරීේෂණ මට්ටපමන්ද් ආරම්භ කිරීම සුදුසු  බවට ීරණය කරන ලදී. 
 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 

 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 

පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 

05.01.11. බිබිල ප්රාදේශීය සභාවට අයත් Up RY – 5342  අංක දරණ ගලි 

බවුසරය ඩබල් වීල් කිරීම සම්බන්ධවයි. 
ඉහත අංක දරණ ගලිබවුසරය අධික බර හහේතුහෙන් නිතර හරෝද ෙල හේසේ කැඩී යාම නිසා 

ෙැඩි දුරක් ධාෙනය කිරීමට හනාහැකි තත්ෙයකට පත්ෙ ඇත. ඒමනිසා එය අලුත්ෙැඩියා කිරීම 

සඳහා අදාල මිලගණන් කැඳො මිල සාධාරණීකරන ොේථාෙක් ලබා ගැනීම සඳහා හයාමු කරන 

ලදී. එහිදී පළාත් යාන්ික අධයේෂක තුමාහේ උපහදසේ පරිදි රථය පරික්ෂා කර බලා 

නිේහේෂයක් ලබා ගැනීම සඳහා ඌෙ පළාත් සභාෙ හෙත ලිපි හයාමු කරන ලදී. 

  

ඉහත ලිපි හයාමු කිරීහමන් පසු ලබා දුන් උපහදසේ පරිදි හමම අලුත්ෙැඩියා කටයුත්ත සඳහා 
නිර්පේශ ලබා ගැනීමට පමාණරාගල හමෝටේ රථ ප්රවා න හකාමසාරිසේතුමා පවත ලිපි 
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පයාමු කරන ලදී . එහිදී පමෝටේ රථ ප්රවා න හකාමසාරිසේ තුමාහග උපහදසේ පරිදි හමම අලුත් 

ෙැඩියා කටයුතු සිදුකිරීමට අවශය නිර්පේශ ලබා ගැනීම සඳහා නාරාහහේන්පිට පිහිටි හමෝටේ 

රථ ප්රවා න පදොර්තපම්න්ද්තුව පවත පගන යාමට සිදු ෙන බෙ දැනුම් දී ඇත. 
 

බිබිල පොදු පව ඳපොල අසල  ා මාළු පව ඳපොල අසල ඇති වැසිකිලි වලවල් නිතර උතුරා 

යාම ප වතුපවන්ද් දිනෙතා වැසිකිලි වලවල් වල අෙරවය ඉවත් කිරිමට සිදු පේ.ගලි බවුසරය අළුත් 

වැඩියා පනාකිරීම ප වතුපවන්ද් පමම කාර්යය කිරීමට පනා ැකි විම නිසා ජනතාවපග් 

පදෝෂාපරෝෙණ එල්ල ීම පමන්ද්ම ප්රාපේශීය සභාවට ආදායම අහිමි ී ඇති අතර සභාව පවත 
ගලි පසවවාව ලබා ගැනීම සඳ ා ෙැමිපණන ජනතාවපගන්ද් එම හසේොෙ දිගින් දිගටම දිේඝ 

කාලයක් ලබා හනාදීම හහේතුහෙන් ද අප ආයතනයට විවිධ හලස හදෝෂාහරෝපණ එල්ල හෙමින් 

පෙතින බැවින් හමය අලුත්ෙැඩියා කිරීම සුදුසු බවත් ඒ සඳ ා ලීලාරත්න පමෝටර්සව ස  

ඉන්ද්ිනියරින්ද් ආයතනය විසින්ද් පමම අලුත්වැඩියා කිරීම සඳ ා රු.205,850.00 ක මුදලේ 

ඇසවතපම්න්ද්තු කර ඇති අතර එම මුදල සභා අරමුදලින්ද් දැරීම සුදුසු බවට පමම ගරු සභාවට 

පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි ඒ.එම්. තිලේ අත්තනායක මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 

 

එහිදී අලුත්වැඩියාව සිදු කිරීම අතයඅවශය කටයුතුත්තේ නිසා පමය සිදු කිරීම සුදුසු බවත් 

ඇසවතපම්න්ද්තු මුදල සභා අරමුදලින්ද් දැරිම සුදුසු බවත් සාකච්ඡා විය.එහි දී ගරු මන්ද්ී 

ආර්.බී.අත්තනායක මැතිතුමා විසින්ද්  අද සේ පලස ගලි බවුසරය  ඩබල් ීල් පනාකර පර්සරය, 

 ේ එක  ා ඇේසලය විශාල කිරීපමන්ද් ධාරිතාව දරා ගැනීමට  ැකි පලස සකසව කල  ැකි බවත්  

ඒ පිළිබඳව තමාට අත්දැකීම් ඇති බවත් ෙැවසීය. ඒ අනව  කාර්මික නිලධාරිපගන්ද් වාර්තාවේ 

ලබා පගන පමම ක්රම පදපකන්ද් සුදුසු ක්රමය පතෝරා පගන නැවත නැවත ආෙදාවලට ලේ පනාී 

දීර්ඝ කාලීනව ෙවත්වාපගන යාමට   ැකි වන ආකාරපයන්ද් අලුත්වැඩියාව සිදු කිරීම  සුදුසු  

බවටත් සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
 

අලුත්වැඩියාව සිදු කිරීම අතයඅවශය කටයුතුත්තේ නිසා පමය සිදු කිරීම සුදුසු බවත් 

ඇසවතපම්න්ද්තු මුදල සභා අරමුදලින්ද් දැරිම සුදුසු බවත් සාකච්ඡා විය.එහි දී ගරු මන්ද්ී 

ආර්.බී.අත්තනායක මැතිතුමා විසින්ද්  අද සේ පලස ගලි බවුසරය  ඩබල් ීල් පනාකර පර්සරය, 

 ේ එක  ා ඇේසලය විශාල කිරීපමන්ද් ධාරිතාව දරා ගැනීමට  ැකි පලස සකසව කල  ැකි බවත්  

ඒ පිළිබඳව තමාට අත්දැකීම් ඇති බවත් ෙැවසීය. ඒ අනව  කාර්මික නිලධාරිපගන්ද් වාර්තාවේ 

ලබා පගන පමම ක්රම පදපකන්ද් සුදුසු ක්රමය පතාරා පගන නැවත නැවත ආෙදාවලට ලේ පනාී 

දීර්ඝ කාලීනව ෙවත්වාපගන යාමට   ැකි වන ආකාරපයන්ද් අලුත්වැඩියාව සිදු කිරීම  සුදුසු  

බවටත්  ීරණය කරන ලදී. 
 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 
 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 

පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 
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05.01.12. බිබිල ප්රාදේශීය සභාවට අයත් Up LL - 6930  අංක දරණ ටිපර් 

රථය අලුත්වැඩියා කිරීම සම්බන්ධවයි. 
 

ඉ ත අංක දරණ ටිපේ රථය බිබිල මහජන ක්රීඩාාංගනපේ පසේ ප්රොහනය කරන අතර හදිසිහේම 

අක්රිය වීම හහේතුහෙන් එහි රැහැන් පේධතිය පරික්ෂා කිරීම සඳහා අලුත්ෙැඩියා කිරීහම් සේථානයක් 

හෙත ඇදහගන හගාසේ දැමූ අතර, එය පරික්ෂා කිරීහම්දී එහි එක් රැහැන් හකාටසක් උණු වී ඇති 

බෙ එහි කාේමික නිලධාරියා විසින් අප හෙත දැනුම් දීහමන් අනතුරුෙ එම සේථානයට හගාසේ 

නිරීක්ෂනය කිරීහම්දී එය සනාථ විය. 
 

තෙද, දැනට ම ජන ක්රීඩාාංගණපේ අලුත්වැඩියා කටයුතු සිදු කරන අතර ඒ සඳහා පිටතින් ොහන 

කුලියට ලබා ගැනීම අධික වියදම් දැරීමට සිදුෙන බැවින් හා රට තුල දැනට උේගතෙ ඇති තත්ෙය 

හහේතුහෙන් පළාත් යාන්ික අධයේෂ කාර්යාලය හෙත හමම රථය ඉදිරිපත් කිරීම ගැටළු සහගත 

හේ. එබැවින් පමය රු.25,000.00ක උෙරිමයකට යටත්ව අලුත්වැඩියා කිරීම සුදුසු බව පමම ගරු 

සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි ඒ.එම්. තිලේ අත්තනායක මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

05.01.13. බිබිල බසවනැවතුේදපාළ අවට භූමිදයහි තාවකාලික සවථාන බදු දීමට 

අදාළ කුලී මුදල්ද සේබන්ධවයි. 

බිබිල බසව නැවතුම්පො  අවට භූමිපේ තාවකාලික කඩ ෙවත්වාපගන යාම සඳ ා තාවකාලික  

බදු ෙදනම මත පකාටසව පවන්ද්කර දීම සඳ ා  2021.10.21 දින ෙැවති මාසික සභා රැසවීම් 

වාර්තාපේ අාංක 05.01.06 සභා ීරණය අනව ෙ ත සඳ න්ද් අයට පමම සවථාන  බදු දීමට ගිවිසුම් 

ගතව ඇත.      

නම ලිපිනය හැදුනුේපත් 

අංකය 

ඒ.ඩි.ලලිත් නි ාල් 

ම තා 

 

අකිඳු,දියපකාබල,බිබිල 680372241V 

පේ.එම්.සුදර්ශ 

 ර්ෂාන්ද් ම තා 

 

අාංක 88/B,වැව 

ොර,රදලියේද,බිබිල 

200303512031 

එම්.එම්.වසන්ද්ත 

ලේමාල් ම තා 

 

කවුඩැල්ල,බිබිල 821724848V 

පේ.ටි.චන්ද්රපසවන 

ම තා 

 

ෙල්පල්අරාව,පදාඩම්පගාල්ල,බිබිල 721602397V 

ආර්.එම්.සමන්ද්ති 

මිය 

රතුෙසවකැටිය,කවුඩැල්ල්,බිබිල 198352702419 
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පමම අයපගන්ද් ජාංගම  පව දාම සඳ ා 2022 ගැසට් නිපේදනය අනව අය ක  රු.8,000.00 ක 

මුදල 2022 මැයි මස සිට මාසික කුලී මුදල් පලස අයකිරීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා 

කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

05.01.14. රු.27,000,000.00 සවථාවර තැන්පත් මුදල නැවත ආදයෝජනය කිරීම 

සේබන්ධවයි. 

නායකදුර ජල පයෝජනා වයාෙෘතියට අදාල රු.27,000,000.00 මුදල සවථාවර තැන්ද්ෙතු පලස 

බිබිල ම ජන බැාංකුපේ ආපයෝජනය කර තිබු අතර එම තැන්ද්ෙතු මුදල 2022.04.06 දිනට කල් 

පිරි ඇත.එම මුදල නැවත 7.25% ක පොළිය යටපත් නැවත ආපයෝජනය කර ඇත. නමුත් පම් 

වන විට සවථාවර තැන්ද්ෙත් පොළී ප්රතිශත වැඩි ී ඇති බැවින්ද් මිල ගණන්ද් කැදීම මගින්ද් වැඩිම 

පොළි ප්රතිශතයේ (21%) ජාතික ඉතිරි කිරිපම් බැාංකුපවන්ද් ලැබුන අතර  පමම සවථාවර තැන්ද්ෙත් 

මුදල අවලාංගු පකාට ජාතික ඉතිරි කිරීපම් බැාංකුපේ නැවත ආපයෝජනය කිරීම සුදුසු බවට පමම 

ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

05.01.15. බිබිල දපාදු දවළඳදපාල B කඩ කාමරවල වහලය ඉදි කිරිම සඳහා 

අනුමැතිය ලබා ගැනිම සේබන්ධවයි. 

බිබිල පොදු පව ඳපොල B කඩ කාමරවල ව ලය වැසි කාලය නිසා කඩිනමින්ද් ඉදි කිරිමට සිදු 

වූ බැවින්ද් ඒ සඳ ා අවශය රවය  ා පුහුණු ශ්රමය ලබා ගැනීම පවනපවන්ද් දැරූ වියදම සඳ ා  

අනමැතිය ලබා ගැනීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි ඒ.එම්. තිලේ අත්තනායක මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 
එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 
සම්මත විය. 

05.01.16. ආයුර්දේද කේකරු තනතුර සඳහා පවතින පුරප්පාඩුව සේූර්ණ කිරීම 

සේබන්ධවයි. 

බිබිල ප්රාපේශීය සභාපේ නිද සව ආයුර්පේද මධයසවථානපේ කම්කරු තනතුපරහි පසවවය ක  

බී.එම්. සමරපකෝන්ද් ම තා 2022.05.02 වන දින විශ්රාම ලබා ඇති බැවින්ද් එම පුරප්ොඩුව සඳ ා 

අපයකු බඳවා ගැනීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
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පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 

 

එහිදී දැනට බිබිල නිද සව ආයුර්පේද මධයසවථානපේ සවපවච්ඡාපවන්ද් පසවවය කරන ලබන 

ආර්.එම්.අප්ෙසරා මාධී රාජෙේෂ මිය පමම පුරප්ොඩුව සඳ ා බඳවා ගැනීම සුදුසු බවත් පමම 

තනතුර සඳ ා අලුපතන්ද් බඳවා ගැනීමේ සිදු පනාකරීම සුදුසු  බවටත් සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

 

දැනට බිබිල නිද සව ආයුර්පේද මධයසවථානපේ සවපවච්ඡාපවන්ද් පසවවය කරන ලබන 

ආර්.එම්.අප්ෙසරා මාධී රාජෙේෂ මිය පමම පුරප්ොඩුව සඳ ා බඳවා ගැනීම සුදුසු බවත් පමම 

තනතුර සඳ ා අලුපතන්ද් බඳවා ගැනීමේ සිදු පනාකරීම සුදුසු  බවටත්  ීරණය කරන ලදී. 

 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 

පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 

 05.01.17. සභා අරමුදලින් කරනු ලබන සියළුම දගීේ සඳහා දෙක්පත් අත්සන් 

කිරීදේ බලය පැවරීම. 

බිබිල ප්රාපේශිය සභාව මඟින්ද්  බිබිල ම ජන බැාංකුපේ ෙවත්වා පගන යන ලබන 1-
001-0-0000403  දරණ ජාංගම ගිණුම සද ා සභාව පවනපවන්ද් පචේෙත් අත්සන්ද් කරන ලද සභා 

පල්කම් ඒ.බී.ප්රසාංග නලීන්ද් ම තා තනතුපරන්ද් ඉවත් ී ඇති බැවින්ද් නව සභා පල්කම් පලස ෙත් 

ී ඇති ඩී.එම්.අනූෂා සුදර්ශනී දිසානායක ම ත්මියට අෙ සභාව නමින්ද් බිබිල ම ජන බැාංකුපේ 
ෙවත්වා පගන යන ලබන 1-001-0-0000403  දරණ ගිණුපම් පචේෙත් අත්සන්ද් කිරීපම් බලය 
ෙැවරිම සුදුසු බව පමම ගරු සභාව පවත පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

05.01.18. නාගරික හා ළමා උදයානයක් ඉදි කිරීම සඳහා ඉඩමක් ලබා ගැනිම 

සේබන්ධවයි. 

බිබිල ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශය තුල  මා  ා නාගරික උදයානයේ ඉදිකිරීම සඳ ා 
ඉඩමේ ලබා ගැනීමට සුදුසු බවත්, ඒ සඳ ා බිබිල අම්ොර මාර්ගපේ වලේවත්ත බුබුල 
අසල පවල්යායට යාබඳව පිහිටි අේකර 01 ක ෙමණ බිම් කැබැල්ල ඉතාමත් උචිත 
වන්ද්පන්ද් අවට ෙරිසරය ඉතාමත් අලාංකාර ොරිසරික සාධක වලින්ද් සමන්ද්විත සවථානයේ 
ීමයි. එම ඉඩම ලේෂ 50 ේ ෙමණ වටිනාකමකින්ද් යුේත වන අතර එම ඉඩම තේපසවරු 
පකාට සභා අරමුදලින්ද් ලබා ගැනීම සුදුසු බවට පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 
අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 
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පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 

 

එහිදී බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමාපග් අද සේ පලස මුළු බිබිල ප්රපේශය තු  අසූචි ගඳ 

ඇති බවත් පොදු පව ඳෙල පගාඩනැගිල්පල් ඉ   මාලපේ ව ලය පකාටස සිවිලිම් ගසා 

පනාමැති නිසා ෙරවියන්ද් කැත කරන බවත් ගම්වල ජීවත්වන ෙවුල්වලින්ද් 10% ේ වත් වැසිකිලි 

 ා ජල ෙ සුකම් පනාමැතිව ජීවත්වන  බවත් එම ගැටළු ගැටළු පලස  ඳුනා පනාගනිමින්ද් 

පමවැනි ඉඩම් මිලදි ගැනීමට පයාමු ීම  ාසය ජනක ක්රියාවේ බවත් පමපලස මිලදී ගැනිමට 

පයෝජනාකර ඇත්පත් කුඹුරු ඉඩමේ බවත් පමය පගාඩ කිරීමට  ැකියාවේ ෙවීද යන්ද්න 

ගැටළුවේ ෙවතින බවත් පමවැනි මුදලේ පම් අවසවථාපේ දී වැය කිරිම සුදුසුද යන්ද්නත් ෙවසමින්ද් 

පමම පයෝජනාවට විරුේධ වන බව ප්රකාශ කරන ලදී. එච්.එම්. සරත් කුමාර මැතිතුමාපග් 

අද සේ පලස පමවැනි අවශයතාවයේ ෙවතින බව කාපගන්ද්වත් ඉල්ලීමේ පනාමැති බවත් 

දැනට ඇති  මා උදයානවලවත් වල් කො පිරිසිදු පනාකර අපසෝබන ආකාරපයන්ද් ෙවත්වාපගන 

යන බවත් පමය මිලදී ගැනීමට විරුේධ වන බව ප්රකාශ කරන ලදී. එම්.ජී. පුන්ද්සඳ විජය කුමාර 

මැතිතුමා අද සේ පලස පමම ඉඩම ලබා ගැනීම සුදුසු බවත් මුදල් පිළිබඳ ගැටළුවේ ඇති බවත් 

පම් සඳ ා විකල්ෙ ඉඩමේ ඇත්නම් ඒ සඳ ා අවධානය පයාමු කිරිම සුදුසු බවත් පමය අනාගත 

ෙරපුරට පබාප ෝ ප්රපයෝජනවත් වන බවත් ම ජන ක්රීඩාාංගනය පවනවට අළුත් ක්රීඩාාංගනයකටද 

පයාමු වන්ද්පන්ද් නම් සුදුසු බවත් නගර අලාංකරණය සඳ ා තමන්ද් කැමැත්තේ ඇති බැවින්ද් සියළු 

මන්ද්ීවරුන්ද් එේව පමම සවථානය ෙරීේෂා කර ගණපදනවල විනිවිධ භාවයකින්ද් යුේතව කටයුතු 

කිරීම  සුදුසු  බවටත් ප්රකාශ කරන ලදී. ඒ.එම්. සුදුනිලපම් මැතිතුමා විකල්ෙ අද සේ පලස 

සභාවට අයිතිය ඇති කට්ටි කල ඉඩම්වලින්ද් පකාටසේ පතෝරාපගන භාවිතයට ගැනීම සුදුසු බව 

ප්රකාශ කරන ලදී. බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා අද සව දේවමින්ද් මීට වසර කිහිෙයකට  පෙර 

මඩකලපු ොපර් මිලදී ගැනීමට ගිය ඉඩමේ ලබා ගැනීමට පනා ැකි වූපේ මන්ද්ීවරුන්ද්පග් 

පමවැනි මතපේදකම් නිසා බවත් පමම ඉඩම බලා විනිවිදබාවයකින්ද් යුතුව තේපසවරු 

පදොර්තපම්න්ද්තුව මගින්ද් තේපසවරු කර ප්රාපේශීය සභාපේ වත්කමේ පලස ෙවරාපගන ඉදිරි 

කටයුතු සඳ ා පයාදා ගැනීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී. ඉන්ද් ෙසු පමම පයෝජනාව ඊ  ඟ සභා 

වරපේ දී නැවත ඉදිරිෙත් කිරීම සුදුසු බවට සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමාපග් අද සේ පලස මුළු බිබිල ප්රපේශය තු  අසූචි ගඳ ඇති 

බවත් පොදු පව ඳෙල පගාඩනැගිල්පල් ඉ   මාලපේ ව ලය පකාටස සිවිලිම් ගසා පනාමැති 

නිසා ෙරවියන්ද් කැත කරන බවත් ගම්වල ජීවත්වන ෙවුල්වලින්ද් 10% ේ වත් වැසිකිලි  ා ජල 

ෙ සුකම් පනාමැතිව ජීවත්වන  බවත් එම ගැටළු ගැටළු පලස  ඳුනා පනාගනිමින්ද් පමවැනි 

ඉඩම් මිලදි ගැනීමට පයාමු ීම  ාසය ජනක ක්රියාවේ බවත් පමපලස මිලදී ගැනිමට 

පයෝජනාකර ඇත්පත් කුඹුරු ඉඩමේ බවත් පමය පගාඩ කිරීමට  ැකියාවේ ෙවීද යන්ද්න 

ගැටළුවේ ෙවතින බවත් පමවැනි මුදලේ පම් අවසවථාපේ දී වැය කිරිම සුදුසුද යන්ද්නත් ෙවසමින්ද් 

පමම පයෝජනාවට විරුේධ වන බව ප්රකාශ කරන ලදී. එච්.එම්. සරත් කුමාර මැතිතුමාපග් 

අද සේ පලස පමවැනි අවශයතාවයේ ෙවතින බව කාපගන්ද්වත් ඉල්ලීමේ පනාමැති බවත් 

දැනට ඇති  මා උදයානවලවත් වල් කො පිරිසිදු පනාකර අපසෝබන ආකාරපයන්ද් ෙවත්වාපගන 

යන බවත් පමය මිලදී ගැනීමට විරුේධ වන බව ප්රකාශ කරන ලදී. එම්.ජී. පුන්ද්සඳ විජය කුමාර 

මැතිතුමා අද සේ පලස පමම ඉඩම ලබා ගැනීම සුදුසු බවත් මුදල් පිළිබඳ ගැටළුවේ ඇති බවත් 

පම් සඳ ා විකල්ෙ ඉඩමේ ඇත්නම් ඒ සඳ ා අවධානය පයාමු කිරිම සුදුසු බවත් පමය අනාගත 



14 
 

ෙරපුරට පබාප ෝ ප්රපයෝජනවත් වන බවත් ම ජන ක්රීඩාාංගනය පවනවට අළුත් ක්රීඩාාංගනයකටද 

පයාමු වන්ද්පන්ද් නම් සුදුසු බවත් නගර අලාංකරණය සඳ ා තමන්ද් කැමැත්තේ ඇති බැවින්ද් සියළු 

මන්ද්ීවරුන්ද් එේව පමම සවථානය ෙරීේෂා කර ගණපදනවල විනිවිධ භාවයකින්ද් යුේතව කටයුතු 

කිරීම  සුදුසු  බවටත් ප්රකාශ කරන ලදී. ඒ.එම්. සුදුනිලපම් මැතිතුමා විකල්ෙ අද සේ පලස 

සභාවට අයිතිය ඇති කට්ටි කල ඉඩම්වලින්ද් පකාටසේ පතෝරාපගන භාවිතයට ගැනීම සුදුසු බව 

ප්රකාශ කරන ලදී. බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා අද සව දේවමින්ද් මීට වසර කිහිෙයකට  පෙර 

මඩකලපු ොපර් මිලදී ගැනීමට ගිය ඉඩමේ ලබා ගැනීමට පනා ැකි වූපේ මන්ද්ීවරුන්ද්පග් 

පමවැනි මතපේදකම් නිසා බවත් පමම ඉඩම බලා විනිවිදබාවයකින්ද් යුතුව තේපසවරු 

පදොර්තපම්න්ද්තුව මගින්ද් තේපසවරු කර ප්රාපේශීය සභාපේ වත්කමේ පලස ෙවරාපගන ඉදිරි 

කටයුතු සඳ ා පයාදා ගැනීම සුදුසු බව ප්රකාශ කරන ලදී. ඉන්ද් ෙසු පමම පයෝජනාව ඊ  ඟ සභා 

වරපේ දී නැවත ඉදිරිෙත් කිරීම සුදුසු බවටත් ීරණය කරන ලදී. 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලය විසින්ද් ඉදිරි සභා වාරපේ දී 

ඒ පිළිබඳ වැඩිදුර සාකච්ඡා කර ීරණයේ ගැනීමට එකඟතාවය ෙල කරන ලදී. 

05.01.19. දදාඩේදගාල්දල  කඩ කාමර වල නව තක්දසවරු මුදල්ද අය කිරීම 

සේබන්ධවයි. 

බිබිල ප්රාපේශීය සභාව සතු පදාඩම්පගාල්ල පගාඩනැගිල්පල් කඩ කාමර 2022 මාර්තු සිට 

ප්රසම්ොදන මඟින්ද් බදු දී ඇත.ඔවුන්ද් විසින්ද් ඉදිරිෙත් කල ප්රසම්ොදන වටිනාකම මත කඩ කාමර 

සඳ ා නව කුලී මුදල් තේපසවරු කර ගැනීම සඳ ා තේපසවරු පදොර්තපම්න්ද්තුව පවත දන්ද්වා 

යවන ලදි.ඒ අනව ඔවුන්ද්පග් නව කුලී මුදල් සඳ ා තේපසවරු වාර්තාව ලැබි ඇත.පමම නව කුලී 

මුදල් අය කිරීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

තේපසවරු ක  කඩකාමරවල මාසික කුලිය ෙ ත දැේපේ. 

කඩ කාමර අංකය නාමික මාසික කුලිය (රු) 

01 500 

02 500 

03 500 

 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

05.01.20.JCB යන්රය සඳහා ඉදිරිපත් කර තිබූ මිල ගණන් සංද ෝධනය කිරීම 

සේබන්ධවයි. 
DMG පකාන්ද්ත්රාත් ආයතනය මඟින්ද් බිබිල ප්රාපේශීය සභාවට JCB යන්ද්ත්රය ලබා පදන විට 

ඉන්ද්ධන ස  අපනකුත් රවයවල මිල ඉතා ෙ   මට්ටමක ෙැවති අතර  දිපනන්ද් දින  අධික පලස 

ඉන්ද්ධන මිල ඉ ල යාම නිසා වැඩ ෙැයක මිල  රු. 5100.00 දේවා වැඩි කර පදන පලස 

ඉල්ලීමේ කර ඇති අතර එම ඉල්ලිම සාධාරණ බැවින්ද් එම මුදල ලබා දීම සුදුසු බව පමම ගරු 

සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 



15 
 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

05.01.21.ටැංදගාඩ කීණගහ කඳුර මාර්ගයට පසව පිරීම සේබන්ධවයි. 
පල්කම්,ඊතනවත්ත සුමිතුපරෝ සාංසදය, පමපගාඩ ඊතනවත්ත, පදාඩම්පගාල්ල, බිබිල 

ලිපිනපයහි ෙදිාංචි  ගම් වාසින්ද් විසින්ද් ටැාංපගාඩ කීණග  කඳුර මාර්ගය බිබිල ප්රාපේශීය සභාවට 

අයත් මාර්ගයේ වන අතර වරිෙනම් කලාෙයට අයත් පේ.දැනට පමම වාරි මාර්ගය පසෝදා 

ොළුවට ලේ ී ඇති බැවින්ද් කිහිෙ සවථානයක වලවල් සැදී ඇත. එම සවථාන සඳ ා ෙසව පුරවා 

සාදා පදන පලස ඉල්ලීමේ කර ඇති අතර එම ඉල්ලිම සාධාරණ බැවින්ද් මාර්ගය සාංවර්ධනය 

කර දීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ිනී ඒ.එම්. නදීශා ජයමිණී ගුණපසවකර මැතිතුමිය විසින්ද් සවීර කරන 

ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 
එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 
සම්මත විය. 

05.01.22.අඹකැටිය මාර්ගදේ ඇති ඉන්ටර්දලාක් ගල්ද  ගල්දදගාදඩ් වත්ත පාරට 

සවි කිරිම සේබන්ධවයි. 
බිබිල, රදලියේද,වැව ොර ලිපිනපයහි ෙදිාංචි පේ.එම්. ජයවර්ධන ම තා ඇතුළු ගම් වාසින්ද් විසින්ද් 

ලිපියේ මඟින්ද් රදලියේද අඹකැටිය ොර කාෙට් අතුරා සාංවර්ධනය කරන  බැවින්ද් එම ොපර් 

සවිකර ඇති ඉන්ද්ටර්පලාේ ගල් ඉවත් කරන බැවින්ද් අබලන්ද් ී ඇති ගල්පගාපඩ් වත්ත ොරට එම 

ඉන්ද්ටරපලාේ ගල් සවි කර සාංවර්ධනය කර පදන පලස ඉල්ලීමේ කර ඇති අතර ඒ සඳ ා 

ඇසවතපම්න්ද්තු මුදල පලස රු.412,635.70ක මුදලේ වැය වන බැවින්ද් එම මුදල සභා අරමුදලින්ද් 

දැරීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ිනී ඒ.එම්. නදීශා ජයමිණී ගුණපසවකර මැතිතුමිය විසින්ද් සවීර කරන 

ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

05.01.23.බහුකාර්ය දගාඩනැගිල්දල කුලියට දීදේ ගාසවතු වැඩි කිරීම සේබන්ධවයි. 
බිබිල ප්රාපේශීය සභාවට අයත් බහු කාර්ය පගාඩනැගිල්ල පම් වන විට කුලියට ලබා පදන 

ලබන්ද්පන්ද් දිනකට රු.10,000.00 ක මුදලකට වන අතර පම් වන විට එහි ෙ සුකම් පුළුල් 

කරමින්ද් ශේද විකාශන යන්ද්ත්ර සවි කර ඇත.ඒ අනව මින්ද් ඉදිරියට කුලියට දීපම්දී ශේද විකාශන 

යන්ද්ත්ර භාවිතා කරන්ද්පන්ද් නම් කුලියට අමතරව ඒ සඳ ා දිනකට තවත් රු.4000.00ක මුදලේ 

 ා දින භාගයකට රු.2,000.00 ක මුදලේ අය කිරීම සුදුසු බව පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 
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05.01.24.UP ZA – 5164 අංක දරණ බැදකෝ දලෝඩර් යන්රදේ වේ පස ීදුරුව 

අලුත්වැඩියා කිරීම සේබන්ධවයි. 
2022.02.04 දින ප්රාපේශීය සභා රථ ගාලපේ නවතා තිබියදී වම්ෙස කුඩා ීදුරුව බිමට කඩා 

වැටීපමන්ද්  ානියේ සිදු ඇති අතර එය නැවත අලුත්වැඩියා කිරිම සඳ ා නිපයෝිත ආයතනය 

වන ඇපවාන්ද්සවමාර්ට් පුේගලික සමාගම පවත ඉදිරිෙත් කිරීපමන්ද් ෙසු ඔවුන්ද් විසින්ද් එවන ලද 

ඇසවතපම්න්ද්තු වටිනාකම රු.44366.40ේ වන අතර එම මුදල සභා අරමුදලින්ද් දැරීමටත් පමම 

අලුත්වැඩියා කිරිම අතයවශය කටයුත්තේ බැවින්ද් එය ඉටුකිරිම සුදුසු බවත් පමම ගරු සභාවට 

පයෝජනා කරමි.  

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

05.01.25.ප්රාදේශීය සභා කාර්යාල කටයුතු විධිමත් කිරීමට අව ය කටයුතු සඳහා 

සභා අනුමැතිය ලබා ගැනීම සේබන්ධවයි. 
LDSP වයාෙෘති ප්රතිොදන මඟින්ද් බිබිල ප්රාපේශීය සභා කාර්යාලීය ශ්රවණාගාරපේ සවථාපිත කරන 

ලද ශේද විකාශන ෙේධතිය පමප යුම් උොාංග වල ආරේෂාව ස  පමප යුම් කාර්ය සඳ ා 

අවශය පමප යුම් කුටියේ සවථාපිත කල යුතුව ඇති ප යින්ද් පම් සඳ ා සභා අනමැතියද, 

ප්රාපේශීය සභා කාර්යාලපේ දැනට සවථාපිත කර ඇති කාර්යාල කටයුතු මෘදුකාාංග ෙේධතිය 

භාවිතපේ දී පව ඳ බලෙත්ර මුරණය කිරීම සඳ ා වර්ණ මුරණ (color printer) යන්ද්ත්රයේ  ා 

කාර්යාලපේ නිලධාරි මණ්ඩලපේ ප්රමාණාත්මක ඉ ල යෑම නිසා (06 පදපනේ) එම 

නිලධාරින්ද්පග් කාර්යාල කටයුතු සඳ ා පම්ස ෙරිඝණක (Desktop Computer i3 Version) 04ේ 

මිලදී ගැනීමට අවශයව ඇති ප යින්ද් පම් සඳ ා අනමැතියද, පේෂවත්ර නිලධාරින්ද් මඟින්ද් ආදායම් 

එකතු කිරීපම් කටයුතු සඳ ා මිලදී  ගන්ද්නා ලද ටැේ ෙරිගණක (Tab Computer) 03ේ සඳ ා 

ආරේිතව භාවිතා කිරිමට අවශය මුහුනත් ආවරණය (Tampered Glass)  ා ආරේිත ආවරණ 

(Pouch) ලබා ගැනීමට අවශය අනමැතියද  ා LDSP වයාෙෘතිපේ ප්රතිොදන මඟින්ද් බිබිල 

සාංසවකෘතික මධයසවථානපේ ඉදිකිරීමට පයෝිත ශේද විකාශන ෙේධතිය සවථාපිත කිරීපම් දී 

අවශය කථන පම්සය  ා පමප යුම් කුටිය ඉදිකිරිම සඳ ා අවශය අනමැතියද ලබා දීම සුදුසු 

බවට පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි.  
 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ිනී ඒ.එම්. නදීශා ජයමිණී ගුණපසවකර මැතිතුමිය විසින්ද් සවීර කරන 

ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

05.01.26.බිබිල මහජන පුසවතකාලදේ ඡායා පිටපත් දසවවාව සේබන්ධවයි. 
බිබිල ප්රාපේශීය සභා ම ජන පුසවතකාලපේ ොඨක පසවවා අවශයතාව මත ඔවුන්ද්පග් ඡායා පිටෙත් 

ලබා දීපම් පසවවාව තුල දැනට ෙවතින ලිපි රවයන්ද්හි මිල පවනසව ීම ප වතුපවන්ද් ෙවතින මිලට 

(A4 - ඡායා පිටෙත් සඳ ා තනි ෙැත්ත රු.3.00ේ ද,පදෙැත්ත රු 5.00ේ ද වශපයන්ද්) ලබා දීමට 

 ැකියාවේ පනාමැති බවත් A4 බණ්ඩලයේ රු.3000.00 වශපයන්ද් ආයතනයට ලබ ගන්ද්නා 

බවත්, පුසවතකාල කටයුතු සඳ ා කාර්යාලපයන්ද් A4 පකාල ලබා ගැනීපම් අෙ සුතාව නිසාත් 
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කාලීන වශපයන්ද් ඡායාපිටෙත් පසවවාව ලබා දීමට සුදුසු මිලේ ීරණය සුදුසු බව පමම ගරු 

සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ිනී ඒ.එම්. නදීශා ජයමිණී ගුණපසවකර මැතිතුමිය විසින්ද් සවීර කරන 

ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් සාකච්ඡා කිරිමට ම  සභාව කාරක සභාවේ බවට ෙත්කිරීපම් 

පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී පේ.එම්. කපිල විපේසූරිය මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ී 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා විසින්ද් සවිර කරන ලදි. 

එහිදී A4 - ඡායා පිටෙත් සඳ ා තනි ෙැත්ත රු.8.00ේ ද,පදෙැත්ත රු 10.00ේ ද සුදුසු බවත් 

සාමාිකයින්ද් සඳ ා පමම ස නය ලබා දීම සුදුසු  බවට සාකච්ඡා විය. 

අනතුරුව කාරක සභාව නැවත ම සභාවේ බවට ෙත් කිරීපම් පයෝජනාව ගරු මන්ද්ී එම්.ඒ. 

උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සිදුකල අතර ගරු මන්ද්ි ඩී.එම්. ශ්රියානන්ද්ද දිසානායක මැතිතුමා 

විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

A4 - ඡායා පිටෙත් සඳ ා තනි ෙැත්ත රු.8.00ේ ද,පදෙැත්ත රු 10.00ේ ද සුදුසු බවත් 

සාමාිකයින්ද් සඳ ා පමම ස නය ලබා දීම සුදුසු බවත්  ීරණය කරන ලදී. 

ඉන්ද් අනතුරුව පයෝජනාව  ා ීරණය සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  

විමසිය. 

එහිදී අදා  ීරණය  ා පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් මන්ද්ි මණ්ඩලපේ එකඟතාවය හිමිවුපයන්ද් 

පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 

05.01.27. දකාේදපාසව්  හා කසල අංගනදේ ආරක්ෂාව සඳහා මුරකරුවන් 

දදදදනකු බඳවා ගැනිම සේබන්ධවයි. 

දැනට පකාම්පොසවට්  ා කසල අාංගනය වන අලින්ද්පගන්ද් ආරේෂා කර ගැනිම සඳ ා විදුලි වැටේ 

ඉදි කර ඇති අතර එහි විදුලි වැට සඳ ා විදුලිය ලබා දී ඇත්පත් සූර්ය ෙැනලයේ මගිනි. එහි සවි 

කර ඇති බැටරිය  ා ඊට අදාල උොාංග පසාරුන්ද් විසින්ද් පෙබරවාරි මස ගලවා ෙැ ැර පගාසව ඇත. 

එපසවම පමහි දැනටමත් පකාම්පොසවට් පොප ාර නිෂවොදන කටයුතු ආරම්භ කර ඇති ෙසුබිමක 

දී ඊට අදාල උෙකරණ  ා පොප ාරවල ආරේෂාවද සෙයා ගත යුතුව ඇත.එපමන්ද්ම නිතර නිතර 

වන අලින්ද් විසින්ද් භූමියට ෙැමිණ පමම උෙකර ණවලට  ානි සිදු කරන අවසවථා ඇති බැවින්ද් 

ඒවාපේ ආරේෂාව සඳ ා මුරකරුවන්ද් පදපදනකු (පසවවා මුර ක්රමයට) බඳවා ගැනිම සුදුසු බව 

පමම ගරු සභාවට පයෝජනා කරමි. 

අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් පයෝජනාව ඒකමතිකව සභා 

සම්මත විය. 

06. කාරක සභා වල වාර්තා ඉදිරිපත් කිරිම. 

06.01. 2022 අදේල්ද මුදල්ද හා ප්රතිපත්ති කමිටුව සේබන්ධවයි.  
 
මුදල්  ා ප්රතිෙත්ති කමිටු වාර්තාව ඉදිරිෙත් කරන ලදි. 

එම වාර්තාව මඟින්ද්  ඔවුන්ද් පයෝජනා කර තිබූපන්ද් බිබිල ප්රාපේශීය සභා බල ප්රපේශය සඳ ා 
2022 වර්ෂපේ සුනඛයින්ද් සඳ ා ජලභීතිකා එන්ද්නත් කිරීපම් වැඩසට නට සමගාමීව 
සුනඛයින්ද්ට පයදීමට ලබාගත් කරෙටි 5000ේ පවනපවන්ද් බිල්ෙත් පගීම. රු. 125000/= 
ක මුදලේ G.H.P. ඉමාලී ප්රියාංගිකා  ම ත්මිය පවත  පගීමට නිර්පේශ කිරීම, බිබිල 
ප්රාපේශීය සභා ජල පයෝජනා ක්රමපේ මහියාංගන මාර්ගපේ ජලනල එලීම සඳ ා පයාදා 
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ගන්ද්නා ලද බැපකෝපලෝඩර් යන්ද්ත්රය සඳ ා බිල් පගීම. රු. 113400/= ක මුදලේ A.S.S. 
බන්ද්දුල ම තා පවත පගීමට නිර්පේශ කිරීම, ග්රාමීය  ා ොසල් යටිතල අමාතයාාංශ 
ප්රතිොදන යටපත් බිබිල ප්රාපේශීය සභා ම ජන ක්රීඩාපිටිය සාංවර්ධනය කිරීපම් කටයුතු 
සඳ ා පයාදා ගන්ද්නා ලද JCB යන්ද්ත්රය පවනපවන්ද් මුදල් පගීම. රු. 315850/= ක 
මුදලේ A.S.S. බන්ද්දුල ම තා පවත පගීමට නිර්පේශ කිරීම, බිබිල ප්රාපේශීය සභාවට 
අයත් අාංක UP ZA 5419 දරණ පමෝටර් පග්රවඩරය සඳ ා 2022  ා 2023 යන වර්ෂ වලට 
අදාල රේෂණ වාරික ගාසවතු පගීම. රු. 126666.57 ක මුදලේ ජාතික රේෂණ භාර 
අරමුදල පවත පගීමට නිර්පේශ කිරීම, 2021 පොදු අරමුදල් යටපත් එපගාඩ පකාටගම 
වරලකැටිය පබෝේකුව ඉදිකිරීම වයාෙෘතිපේ වැඩ අවසන්ද් කිරීම පවනපවන්ද් බිල් පගීම. 
රු. 334206.06 මුදලේ ග්රාම සාංවර්ධන  බල මණ්ඩලය පවත පගීමට නිර්පේශ කිරීම, 
බිබිල ප්රාපේශීය සභාපේ වැඩ සඳ ා ලබාගත් තණපකා  කෙන යන්ද්ත්රය සඳ ා බිල්ෙත් 
පියීම. රු. 138000/= ක මුදලේ ජුපිටර් පර්ඩිපයෝ පවත පගීමට නිර්පේශ කිරිම, 2022 
පොදු අරමුදල් යටපත් රතුෙසවකැටිය ග ල මාර්ගය පකාන්ද්ක්රිට් කිරීම වයාෙෘතිපේ වැඩ 
අවසන්ද් කිරීම පවනපවන්ද් බිල්ෙත් පියීම. රු. 421172.87 ක මුදලේ සමගි පගාවි 
සාංවිධානය පවත පගීමට නිර්පේශ කිරීම, විපශවෂ අවශයතා ගම්මාන සාංවර්ධනය කිරීපම් 
වැඩසට න යටපත් 2021 බිබිල කපුපගාල්ල වත්පත් සිට 1 කණුව දේවා මාර්ගය 
ප්රතිසාංසවකරණය කිරීම පවනපවන්ද් බිල් පගීම. රු. 134989.20 ක මුදලේ ීර 
කැප්පෙටිපොල පගාවි සාංවිධානය පවත පගීමට නිර්පේශ කිරීම, ගම සමඟ පිළිසඳර 
වැඩසට න යටපත්, ෙ ාත් සභා  ා ෙ ාත් ොලන අමාතයාාංශ ප්රතිොදන යටපත් නාගල 
ප්රජා ශාලාව අළුත්වැඩියා කිරීම වයාෙෘතිපේ බිල්ෙපත් පකාටසව මුදලේ පගීම. රු 
500000/= ක මුදලේ නාගල ග්රාම සාංවර්ධන  සමිතිය පවත පගීමට නිර්පේශ කිරීම  ා 
Settlement of Bills for The Construction of Day care Center, Ayurveda, Public utilities 
Center for Publication of advertisements in Daily News Dinakaran Din mina News 

Paper on 01.04.2022. රු. 128887.20 ක මුදලේ  The Associated News Paper of Ceylon 

Limited පවත පගීමට නිර්පේශ කිරීම සුදුසු බවයි. එහි දී මන්ද්ී මණ්ඩලපේ දැන ගැනීම 
සඳ ා ඉදිරිෙත් කරන ලදී. 
අදා  පයෝජනාව ගරු මන්ද්ි එම්.ඒ. උපේපසවන මැතිතුමා විසින්ද් සවීර කරන ලදි. 

පයෝජනාව සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ එකඟතාව  විමසිය. 

එහිදී ගරු මන්ද්ී මණ්ඩලපේ එකඟතාවය ඒ සඳ ා හිමිවූපයන්ද් කාරක සභා වාර්තාව ඒකමතිකව 

සභා සම්මත විය.  

07.ලැබීේ හා වියදේ පිළිබඳ මාසික ප්රකා  එකතුකල ආදායේ පිළිබඳ ප්රගති වාර්තා 

සහ ප්රාදේශීය සභාවට ඉදිරිපත් කිරීමට නියමිත දවනත් දල්දඛන ඉදිරිපත් කිරීම හා 

සලකා බැලිම. 

2022 අපේල් මාසයට අදාල ලැබිම්  ා වියදම් පිළිබඳ මාසික ප්රකාශ (ප්රා.ස. 16  ා ප්රා.ස. 14) ස  

හිඟ ආදායම් පිළිබඳ විසවතර (ප්රා.ස. 07)සභාපේ දැනගැනීම  ා අනමැතිය සඳ ා ඉදිරිෙත් කරන 

ලදි.  

ආදායේ 

පුනරාවර්තන ආදායම්    - රු.  7,754,790.28 

මූලධන ලැබීම්     - රු.              - 

ප්රාග්ධන ලැබීේ    - රු.           -   

  පවනත් ලැබිම්     - රු.      274,847.11 

  මුළු ලැබීම්     - රු   8,029,637.39 
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වියදේ 

පුනරාවර්තන වියදම්    - රු.  6,962,468.86 

  ප්රාග්ධන වියදම්    - රු.  1,143,546.72 

  ණය ආෙසු පගීම්    - රු.     - 

  පවනත් වියදම්     - රු.  1,865,963.95 

ආපයෝජන      රු.                         - 

                       මුළු වියදම්               - රු    9,971,979.53 

 

2022.04.30 දිනට තවදුරටත් හිග ආදායේ විසවතරය 
  

වරිෙනම් බදු     - රු.   7,342,934.74 
  අේකර බදු     - රු.      5,415.68 

ජල ගාසවතු     - රු.      841,403.88 
ජල රතුෙසවකැටිය ජල පයෝජනා ක්රමය - රු.      258,632.00 

  කුලී මුදල්     - රු.   2,410,976.69 
  පටන්ද්ඩර් මඟින්ද් කුලියටදීම්   - රු.   5,131,907.52 
  එකතුව      - රු  15,991,270.51 

 

ඉදිරිෙත් කර ඇති ඉ ත ආදායම්  ා වියදම් වාර්තා  ගරු මන්ද්ී බී. විල්මට් සිල්වා මැතිතුමා විසින්ද් 

සවිර කරන ලදි.  

 

අනතුරුව පමම ආදායම් වියදම්  ා හිඟ වාර්තා සම්බන්ද්ධපයන්ද් ගරු සභාෙතිතුමා සභාපේ 

එකඟතාවය විමසන ලදි.  

ගරු සභාපේ මන්ද්ී මණ්ඩලපේ සියළු පදනාද ඊට එකඟතාවය ෙලකප න්ද් ආදායම් වියදම්  ා 

හිඟ ආදායම් වාර්තා ඒකමතිකව සභා සම්මත විය. 

08.දවනත් කරුණු 

ගරු මන්ි දක්.එේ.ඒ. බන්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා අදහසව දැක්විම. 

ගරු මන්ද්ි පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා අද සව දේවමින්ද් අද වන විට රට බැරෑරුම් 
තත්වයකට ෙත්ව ඇති අතර පේශොලනය කිරීපම් දී මන්ද්ීවරුන්ද් පබාප ෝ වගකීපමන්ද් වැඩ ක  

යුතුයි. එම්.ජී. පුන්ද්සඳ විජය කුමාර මැතිතුමා මුහුණ පොපත් තමාපග්  ා එම්.ඒ. උපේපසවන 

මැතිතුමාපග් නම සඳ න්ද් කර පගෝඨාපගෝගම ප්ර ාරයට සම්බන්ද්ධ වූ බව සට නේ කර ඇත. 

එදා ධර්මදාස බණ්ඩාර ම තාපග්  ා රාංිත් මේදුම බණ්ඩාර ම තාපග් මැරකම්වලට බිය පනාී 

පේශොලනය කල පුේගලපයේ බවත් තමා තරඟ කර මන්ද්ීධුරයට ෙත් වූ බවත් පමවැනි 

නින්ද්දිත ක්රියාවන්ද් පනාකිරීමටත් තමා කිසිවිපටක මිනිපසකු මරන්ද්නට පකාටන්ද්නට පනායන 

බවත් තමන්ද්ට හිමි වූ මන්ද්ීධූරපේ වගකීපමන්ද් වැඩ කරන පලසත් මහින්ද්ද රාජෙේෂ ම තා 

LTTE යුේධය අවසන්ද් කර අද පම් තත්වයට රට පගන ඇති බවත් ඔේපකාම කුණු පේපර් වැවට 

වපග් කුණු එතුමාපග් පිපටන්ද් ගිය බවත් අදටත් තමාපග් නායකයා පලස ම න්ද්ද රාජෙේෂ 

ම තාව සලකන බවත් ඒ.එම්. තිලේ අත්තනායක මැතිතුමා තමාපග් කතාව ීඩිපයෝ කර බවත් 

එයට තමා අකමැති බවත් අන්ද්තිමට පොප ාට්ටුපේ එල්ලුනාට තමා එපසව පනාවන බවත් පමම 

ආණ්ඩුව පිහිටුීමට මුල සිටම කටයුතු ක  බවත් තමා තමාපග් නායකයන්ද්ට ඔිනෑ එකේ 

පෙන්ද්වන පලසත් තමාපග් කතා ීඩිපයෝ පනාකරන පලසත් කරන පදයේ වැදගත් 

මන්ද්ීවරයකු පලස කරන පලසත් රනිල් වික්රමසිාං  ම තා රපට් පමවන්ද් තත්වයේ තිබිය දී රට 
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භාර ගත් බැවින්ද් එතුමාට සියළුපදනාපග් ස පයෝගය ලබා පදන පලසත් ප්රකාශ කරමින්ද් සිය 

අද සව දැේීම නිමා කරන ලදි.  

ගරු මන්ි එේ.ඒ. උදේදසවන මැතිතුමා අදහසව දැක්විම. 

ගරු මන්ද්ි එම්.ඒ. උපේපසවන මැතිතුමා අද සව දේවමින්ද් මන්ද්ීවරු 17 පදනා එේ අපයේ විය 

යුතු බවත් ෙේෂය කුමේ වුවත් බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා ෙැවසූ ආකාරයට ගම්වල 

වැසිකිලි පනාමැති අය කී පදපනේ නම් ඇත්ද, නගරපේ අඩුොඩු පිළිබඳව සාකච්ඡා ක  යුතු 

බවත් නවක අද සව ඇති මන්ද්ීවරුන්ද් සිටින බවත් විවිධ මත පේද නිසා අද සව ඉදිරිෙත් පනාවන 

බවත් අපප් රටට ද පමවැනි තත්වයේ නිර්මාණය වි ඇත්පත් පමවැනි ප වතු නිසා ද වන බවත් 

1971 න්ද් ෙසු ෙත් වූ සියළු නායකයින්ද් පමයට වගකිව යුතු බවත් ම ජනතාව කියන පේවල් අපප් 

නායකයින්ද් අ න්ද්පන්ද් නැති බවත් පගෝල්පෆවසව පිටිපේ ඇති වූ අරගලයට අෙ විරුේධ බවත් සිවිල් 

ජනතාව කියන පේ   ා ඔවුන්ද්පග් අද සව පනාගැනීම නිසා පමම ගැටළු නිර්මාණය වූ බවත් 

පගෝල් පෆවසව එක තු  සිදු වූ ගැටළුපවන්ද් ෙසු රටතුල ඇති වූ ගැටුම්කාරී තත්වය ද (නිවාස  ා 

පේෙල විනාශ කිරීම) අනමත පනාකරන බවත් ඇතැම් පේවල් පුේගලික ෙලි ගැනීම් මත සිදු වූ 

බවත් එම්.ජී. පුන්ද්සඳ විජය කුමාර මැතිතුමා මුහුණු පොත තු  දමා තබූ සට න නිසා ජනතාව 

තමන්ද් පිළිබඳ පසායා බැලූ බවත් තමාට ආදරය කරන විශාල ජනතාවේ සිටින බව දැනන විට 

සතුටේ ඇති වූ බවත් එයට එම්.ජී. පුන්ද්සඳ විජය කුමාර මැතිතුමාට සවූතිවන්ද්ත වන බව ප්රකාශ 

කරමින්ද් පමවැනි පේවල්  කිරීමට පෙර මීට වඩා සැලිකිලිමත් විය යුතු බවත් තමා ජනතාව 

පවනපවන්ද් කටයුතු කරන බවත් මාසික දීමනාව පනාමැතිව වුවත් ජනතාව පවනපවන්ද් කටයුතු 

කරන බවත් පේශොලන ජීවිතපේ දී තමා පෙලොලියකට සම්බන්ද්ධ ී  හූවේවත් කියා පනාමැති 

බවත් ප්රකාශ කරන ලදී. අපප් නායකයින්ද් අෙට  ා අපප් ජනතාවට ඇහුම්කම් පනාදන බවත් ඒ 

ප වතුව නිසා අද පමවැනි තත්වයකට මුහුණ දී ඇති බවත් රනිල් වික්රමසිාං  ම තා රපට් අය ෙත් 

කාල වකවානවක රට භාර ගැනීම නිසා එතුමාට ස පයෝගය දේවමින්ද් රට පගාඩනැගීමට 

කටයුතු කලයුතු බවත් මන්ද්ීවරැන්ද් පවත ලබා පදන මාසික සභා වාර්තාපේ මුරණ පදෝෂ  ා 

අඩුොඩු ෙරිේෂාකර බලා නිවැරදි වාර්තාවේ මන්ද්ීවරුන්ද්ට ලබා දීමට කටයුතු කරන පලස 

පල්කම් තුමිය පගන්ද් ඉල්ලා සිටින බව ප්රකාශ කරමින්ද් සිය අද සව දැේීම නිමා කරන ලදි.  

ගරු මන්ි එේ.ජී. පුන්සඳ විජය කුමාර මැතිතුමා අදහසව දැක්විම. 

ගරු මන්ද්ි එම්.ජී. පුන්ද්සඳ විජය කුමාර මැතිතුමා අද සව දේවමින්ද් තමා සමාජ මාධය ජාලාව 

වැඩිපුර භාවිතා කරන පුේගලපයේ බවත් නගරයට රැසවවූ අවසවථාපේ දී ආපේගශීලි පලස  සිදු වූ 

පදයේ බවත් පකායිම පමාප ාතකවත් ප්රාපේශීය සභාවක නමේ  ා මන්ද්ීවරුන්ද්පග් නමේ 

සඳ න්ද් පනාපකරූ බවත් නිකම් නම් පදකේ ෙමනේ සට න්ද් කල බවත් පකලින්ද්ම තමාට 

ඇගිල්ල දිේ ක  පනා ැකි බවත් එයින්ද් මන්ද්ීවරුන්ද්ට යම් අෙ සුතාවයේ සිදු වූ වා නම් තරුණ 

පේශොලකපයේ පලස බිබිල නගරපේ සාංවිධායකයකු පලස සමාව භජනය කරන බවත්, ගරු 

අමාතය විිත පේරුපගාඩ ම තාපග් පගය වටලා උේපගෝෂණය ක  අවසවථාපේ තමාපග් 

සප ෝදරපයාත් එේව උේපගෝෂණයට එේවූ පිරිස නැවත කැඳවාපගන ඒමට කටයුතු ක  අතර 

එච්.එම්. සරත් කුමාර මැතිතුමා ද ඒ සඳ ා ස පයෝගය දේවා ඇති බවත් පමවැනි අවසවථාවක 

රට පගාඩනැගීමට රනිල් වික්රමසිාං  ම තා ොර්ලිපම්න්ද්තුපේ ෙේෂයක සිටින තනි පුේගලපයේ 

පලස රට භාර ගැනීම පිලිබඳ පගෞරවයේ ඇති බවත් ,එතුමාට යම්තාේ දුරට ජනතාවට ය ෙතේ 

කිරීමට  ැකි බවත් එතුමා පේශොලන ගමපනන්ද් සමු ගන්ද්නා විට තමා ද පේශොලන ගමපනන්ද් 

සමු ගන්ද්නා බවත් එතුමා වපග් නායකපයකු බිහිවුවප ාත් ෙමණේ පේශොලන කරන බවත් 

පගවල් පදාරවල් කඩා ගැනිමට තමා අකමැති බවත් පගෝල් පෆවසව ගැටළුපේ දී පගවල් පදාරවල් 

ගිනි තැබිමට තමා අකමැති බවත්1989 දී තමන්ද්ට ද ෙැවති භිෂණය  පිලිබඳ අත්දැකීම් ඇති බව 

ප්රකාශ කරන ලදී.තමා විටින්ද් විට ඉල්ලිමේ ක  කාරණයේ වන විල්මට් සිල්වා මන්ද්ීතුමාපග් 

පකාට්ඨාශයට අයත් සතිපොපල් පිටීපම් මාර්ගපේ දකුණු ෙැත්පත් එ වළු, මාළු   ා තවත් 
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පව ඳසැල් ඉදි කිරීම පිළිබඳ විරුේධ පනාමැති බවත් 2022 පෙබරවාරි 22 වන දින සභා වාරපේ 

දී සභාෙතිතුමා පවත ලිපියේ ඉදිරිෙත් කරමින්ද් වම් ෙස මාර්ගපේ පව ඳසැල් ඉවත් කර ගමන්ද් 

ක   ැකි ආකාරයට සකසව කර පදන පලස ඉල්ලීමේ ක  නමුත් කියන්ද්නත් සනපතෝෂයි 

අපෙනත් පයෝජනා සම්මත කරපගන කුඩා වයාොරකයින්ද්ට ජාංගම පව ඳකුටි 20ේ ෙමණ 

මාර්ගපේ සවි කර ඇත. පම් ප වතුව නිසා ගමට යන්ද්නට ලැේජා බවත් සභාපේ මන්ද්ීවරු ී සිදු 

කරන්ද්පන්ද් කුමේ ද යන්ද්න මිනිසුන්ද් අසන ප්රශවනවලට කුමේ ෙවසන්ද්නද යන්ද්නත් ප්රකාශ කරන 

ලදි.එම කඩ පප්ලිය ඉවත් කර ඉඩ ඇති පවනත් සවථානයකට රැපගන යන පලස ගරු 

සභාෙතිතුමාට දුරකතනයකින්ද් දැනවත් ක  අතර එතුමා තානායම ඉදිරිපිටට රැපගන යා  ැකි 

බව දැන්ද් වූ බවත් බසව නැවතුම්පොපල් ඉන්ද්ධන පිරවුම්  පල් ඉදිරිපිට පලාතැරැයි කූඩුව ඉදිරිපිට 

ඇති පලාතැරැයි කූඩු  තරේ ෙමණේ ලියාෙදිාංචි කර ඇති අතර ඒවායින්ද් පදකේ ෙමණ 

ලියාෙදිාංචි කර පනාමැති බවත් එම පලාතැරැයි කූඩු බසවනවතුම්ෙල පදසට රැපගන ඒම නිසා 

වා න පදකේ මාරු ී මට පනා ැකි වන පසව මාර්ගය අවහිර ී  ඇති බවත් පකාන්ද්ක්රීට් එක පදසට 

පමම පලාතැරැයි කූඩු ගන්ද්පන්ද් නම් පමම ගැටළුව විසපදන බවත් ව ාම පමය සිදු විය යුත්තේ 

බවත් පුබුදු පවලඳසැල ඉදිරිපිට දමා ඇති පලාතරැයි කූඩුව ද ඉවත් කර පදන පලස පව ඳ 

සාංගමපයන්ද් තමා පවත ඉල්ලිමේ කර ඇති බැවින්ද් එයට අදාල කටයුතු කර පදන පලසත් පව ඳ 

සැල් පබදා පදන විට විනිවිද භාවයකින්ද් යුතුව පබදා  රින්ද්පන්ද් නම් සුදුසු බවත් නගරපේ 

අලාංකරණය කිරිම සඳ ා පව ඳ කුටි විදිමත්ව සවථානගත කිරීම සුදුසු බවත් ෙවසමින්ද් සිය අද සව 

දැේීම නිමා කරන ලදි.  

ගරු සභාපති එසව.ඒ.එේ.ෙන්රදසවකර බංඩා මැතිතුමා  

ගරු උෙ සභාෙති එසව.ඒ.එම්.චන්ද්රපසවකර බාංඩා මැතිතුමා පිළිතුරු කථාව කරමින්ද් සෑප න 

කාරණා සමූ යේ සාකච්ඡා ක  අතර මන්ද්ීවරුන්ද් ඒ සම්බන්ද්ධව ීන්ද්දු ීරණ ගත් බවත් ෙසු 

ගිය කාලපේ දී සිදු වූ සිදුීම් පිළිබඳ සිහි ක  අතර පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමාට 

වඩා එතුමාපග් පියානන්ද් සමඟ තමා පේශොලනය ක  බවත් ෙසුගිය කාලපේ දී සිදු වූ 

අවාසනාවන්ද්ත සිදු ීම් පුේගලික අමනාෙකම් මත ඇති ී ඇති බවත් එය අවසවථාවේ කර ගත් 

ඇතැම් මිනිසුන්ද් එයින්ද් අයුතු ප්රපයෝජන පගන ඇති බවත් අපි ඒ අතින්ද් වාසනාවන්ද්ත බවත් එම්.ජී. 

පුන්ද්සඳ විජය කුමාර මැතිතුමා ෙැවසූ ආකාරයට තමන්ද්පග් ප්රපේශ තමන්ද් ආරේෂා කර ගත යුතු 

බවත් ෙැවසීම පිළිබඳ ඉතා සතුටු වන බවත් අපප් අපතන්ද් වැරැේදේ සිදු වූවානම් සමාව ගැනීම 

සුදුසු පදයේ බවත් එය එම්.ජී. පුන්ද්සඳ විජය කුමාර මැතිතුමා සිදු ක  බවත් ප්රකාශ කරන 

ලදී.පගෝල් පෆවසව ගැටළුව සිදු වූ අවසවථාපේ දී ප්රාපේශීය පල්කම් කාර්යාලපේ දී විිත පේරුපගාඩ 

ම තා සමඟ වැඩසට නකට අපප් ඇතැම් මන්ද්ීවරුන්ද් සම්බන්ද්ධ ී සිටි අතර තත්වය සුදුසු 

පනාමැති නිසා තමා එයට ස භාගි පනාවූ බව ප්රකාශ කරන ලදී. වසව වන විට ගරු අමාතය විිත 

පේරුපගාඩ ම තාපග් නිවසට ගල් ගැසූ බව ආරාංචි විය නමුත් එතුමා පේශොලන  ගමපන්ද් 

එතරම් කුරිරු පුේගලපයකු පනාවන බවත් ඒ කටයුතු වලේවා ගැනීමට කටයුතු කිරිම පිළිබඳ 

සතුටු වන බවත් ප්රකාශ කරන ලදී.උපේ සිට අෙ සාකච්ඡා කපල් බිබිල ප්රපේශපේ සිදු වූ අඩුොඩු 

සම්බන්ද්ධපයන්ද් බවත්, එම්.ජී. පුන්ද්සඳ විජය කුමාර මැතිතුමා විසින්ද් බී. විල්මට් සිල්වා 

මැතිතුමාපග් පකාට්ඨාසපේ ඇති සති පොල පිටවුම් මාර්ගපේ ගැටළුව පිළිබඳ පයෝජනා ඉදිරිෙත් 

ක  අතර ඒ පිළිබඳවද අවධානය පයාමු කිරීම සුදුසු බවත් පමවන්ද් කාල වකවානවක රනිල් 

වික්රමසිාං  ම තා රට භාර ගැනීම පිළිබඳ සතුටු වන බවත් අපප් නායකයින්ද් අපි කියන පේ 

පනාඇසීම නිසා අද පමවන්ද් තත්වයකට රට මුහුණ දී ඇති බවත් පේශොලන දැේම තනතුරු 

ගන්ද්නා අයට වඩා අපි දන්ද්නා බවත් දැන්ද් සියළු පදනාම එකම වපල් වැටී ඇති බවත් ෙැවසීය. 

ර සව පොලීසිපයන්ද් තමා පගෝල් පෆවසව විපරෝධතාවයට ස භාගි වනවාද යන්ද්න දුරකතන 

මාර්ගපයන්ද් විමසූ බවත් තමා විසින්ද් එයට අපි කවුරුවත් ස භාගි පනාවන බව ෙැවසූ බවත් 

ප්රකාශ කරන ලදී.අෙ පමතනට ෙත් ක  ජනතාවට අපි වග කිව යුත්පතෝ පලස ෙේෂ විෙේෂ 
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භාවයකින්ද් පතාරව ඉටු ක  යුතු බවත් සියළු පදනාම  ස පයෝගපයන්ද් පමම ගමන යා යුතු බවත් 

ප්රකාශ කරමින්ද් සිය පිළිතුරු කථාව නිමා කරන ලදි.  

 

මී ඟ මාසික සභාව 2022 ජූනි මස 21 වන අඟ රුවාදා පෙරවරු 9.30ට  ප්රාපේශීය සභා රැසවවිම් 

ශාලාපේදි ෙැවැත් ීමට ීරණය කරමින්ද් සභාපේ වැඩකටයුතු අවසන්ද් කරන ලදි. 

 

 

ජී.ජී.ආර්. සිල්වා, 

සභාෙති, 

බිබිල ප්රාපේශීය සභාව. 

පිටෙත්  

01. ඌව ෙ ාපත් ෙ ාත් ොලන පකාමසාරිසව, බදුල්ල.    - කා.දැ.ගැ.පි. 

02. ෙ ාත් ොලන ස කාර පකාමසාරිසව, පමාණරාගල.    - කා.දැ.ගැ.පි. 

03.විගණන අධිකාරි, ජාතික විගණන උෙ කාර්යාලය, හුලාංදාව,පමාණරාගල- කා.දැ.ගැ.පි. 

 

 

 

 

ගරු සභාෙති ජී.ජී.ආර්. සිල්වා මැතිතුමාපග් පයෝජනා යටපත් , 
 

05.01.18. නාගරික හා ළමා උදයානයක් ඉදි කිරීම සඳහා ඉඩමක් ලබා ගැනිම 

සේබන්ධවයි. 

පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා  

කරුණු ෙැ ැදිලි කිරීම. 

පේ.එම්.ඒ. බන්ද්දුල ජයවර්ධන මැතිතුමා, පමම පයෝජනාව කර ඇත්පත් පමම ඉඩම ලක්ෂ 50 ක් 
පමණ වටිනාකමකින් යුක්ත වන අතර එම ඉඩම තක්දසවරු දකාට සභා අරමුදලින්ද් ලබා ගැනීම 
සුදුසු බවටයි. එබැවින්ද් පමම ඉඩම තේපසවරු කර එක වර පනාකර එකින්ද් එක කිරිම සුදුසු බවත් 
පමම ඉඩමට අනාගතපේ දී ප ාඳ පව ඳ වටිනාකමේ ලැපබන බැවින්ද් පමම සවථානය සුදුසු බවට 

අද සව දැේීම ඇතුලත් කර සාංපශෝධනය කිරීම.  
 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා  

කරුණු ෙැ ැදිලි කිරීම. 

බී.එම්. ජයලත් බණ්ඩාර මැතිතුමා, පොදු පව ඳෙල මාර්ගපේ ගල් ගැලී ෙයින්ද් පමන්ද්ම 

වා නවලින්ද්ද ගමන්ද් කිරීමට පනා ැකි බවත් එවැනි මාර්ග සාංවර්ධනය සඳ ා මුදල් පයදීම පමම 

ඉඩම් මිල දී ගන්ද්නවාට වඩා සුදුසු බවට දැේවූ අද ස ඇතුලත් කර සාංපශෝධනය කිරීම.    
 

 


